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ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ 
                                                                         ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

Φραγκίσκος Παρασύρης- Βουλευτής Ν. Ηρακλείου 

 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

Προς τον Υπουργό: 

Υποδομών και Μεταφορών 

 

Θέμα: «Άμεσες ενέργειες ώστε να επιλυθούν τα προβλήματα λειτουργίας συντήρησης  και 

ασφάλειας της περιμετρικής οδού «Παράκαμψη Άνω Βιάννου» στο τμήμα του Δήμου Βιάννου ». 

 

Ο Βουλευτής Ηρακλείου του ΠΑΣΟΚ-Κίνημα Αλλαγής, κ. Φραγκίσκος Παρασύρης καταθέτει ως 

αναφορά στη Βουλή την επιστολή του Δημάρχου Βιάννου με θέμα: «Προβλήματα λειτουργίας 

συντήρησης  και ασφάλειας της περιμετρικής οδού «Παράκαμψη Άνω Βιάννου» στο τμήμα του 

Δήμου Βιάννου» και αιτείται απαντήσεων. 

 

΄Όπως αναφέρεται στην επιστολή την ευθύνη συντήρησης έχει ο κατασκευαστής, δηλαδή ο ΟΑΚ ΑΕ 

και ζητείται σειρά συγκεκριμένων ενεργειών και εργασιών προκειμένου  η περιμετρική οδός να 

καταστεί λειτουργική και ασφαλής για τους εποχούμενους  

Παρακαλούμε αφού λάβετε υπόψη την επιστολή και με δεδομένη την επικείμενη κατασκευή και 

λειτουργία του νέου διεθνούς αερολιμένα Ηρακλείου Κρήτης, να προχωρήσετε σε  άμεσες ενέργειες 

ώστε να επιλυθούν τα προβλήματα λειτουργίας συντήρησης  και ασφάλειας της περιμετρικής οδού 

«Παράκαμψη Άνω Βιάννου» στο τμήμα του Δήμου Βιάννου». 

 

  

Ο  Βουλευτής 

 

Φραγκίσκος Παρασύρης 

 

Συν.(1) 

 

                      

 

 
 
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                           Άνω Βιάννος 08/05/2025 

ΔΗΜΟΣ ΒΙΑΝΝΟΥ                                                           Αριθμός Πρωτ:3592 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ 
Ταχ. Δ/νση: 700 04 Άνω Βιάννος   

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΑΝΑΦΟΡΩΝ:

1901

Ημερομ. Κατάθεσης:

14/5/2025



2 
 

Τηλ:2895340179 – Κιν:  

E-mail: grammateia.dimarxou@viannos.gr 

  
        

Προς: Οργανισμό Ανάπτυξης Κρήτης  

-Διευθύνων Σύμβουλο 

κ. Αριστείδη Παπαδογιάννη  

Πρόεδρο ΟΑΚ ΑΕ  

-κ. Θεόδωρο Νίνο 

-Διεύθυνση Συγκοινωνιακών έργων  

 

 Κοινοποίηση: 

Υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών  

Υπουργό κ. Χρίστο Δήμα  

Βουλευτές Ν. Ηρακλείου  

 

 

ΘΕΜΑ: : Προβλήματα λειτουργίας συντήρησης  και ασφάλειας της περιμετρικής οδού «Παράκαμψη Άνω 

Βιάννου» στο τμήμα του Δήμου Βιάννου . 

 

Κύριε Διευθύνοντα Σύμβουλε του ΟΑΚ Α.Ε.,  

Επανερχόμαστε δυστυχώς στο θέμα που αφορά την συντήρηση και την ασφαλή κυκλοφορία για την οδό 

της  παράκαμψης Άνω Βιάννου που αποτελεί τμήμα του επαρχιακού διευρωπαϊκού οδικού δικτύου 

Ηρακλείου Βιάννου Ιεράπετρας,  την οποία ο φορέας σας έχει κατασκευάσει και έχει την ευθύνη 

συντηρήσεως  του, σύμφωνα με το έγγραφο της Περιφέρειας Κρήτης που σας κοινοποιούμε  . 

Συγκεκριμένα : 

- Δεν λειτουργούν τα φώτα των πυλώνων  φωτισμού και των τριών κόμβων της οδού δηλαδή 

του κόμβου στην περιοχή «Μουρελάκια», του κόμβου στης διασταύρωση προς «Κερατόκαμπο» 

και του κόμβου στην περιοχή «Κεράς». Αυτό δημιουργεί θέματα ασφάλειας και εγκυμονεί 

κινδύνους για τα διερχόμενα οχήματα και οδηγούς, ιδιαίτερα τώρα που έρχεται η νέα 

τουριστική περίοδος όπου πλήθος επισκεπτών χωρίς να γνωρίζουν την περιοχή θα βρεθούν στα 

παραπάνω  σημεία με ενδεχόμενο κίνδυνο για την  ζωή τους . Περιττό να σας αναφέρω  ότι 

ουσιαστικά ο φωτισμός ήταν προβληματικός εκ της  κατασκευής του, κάτι που πρέπει να σας 

προβληματίσει ιδιαίτερα . Αναμένουμε την άμεση αποκατάσταση του φωτισμού και των τριών 

κόμβων άμεσα διαφορετικά θα απευθυνθούμε και σε άλλες αρχές για την επίλυση των  

προβλημάτων αυτών. 

- Δεν υπάρχουν πλέον οι διαγραμμίσεις και οι σημάνσεις  της οδού αφού μετά την κατασκευή 

της οδού δεν έγινε καμιά συντήρηση !!! (το έργο αυτό είχε προϋπολογισμό κατασκευής 

12.500.000,00 ευρώ) με αποτέλεσμα να δημιουργεί προβλήματα ιδιαίτερα τις νυκτερινές ώρες 

σε περιοχή που δημιουργείται τακτικά το φαινόμενο της ομίχλης και να είναι υπαρκτός ο 

κίνδυνος ατυχήματος . 

- Να γίνει άμεση αποκατάσταση των φθορών που έχει  υποστεί ο ασφαλτοτάπητας που λόγο 

χρήσης παρουσιάζει ήδη έντονες αλλοιώσεις σε πολλά σημεία δημιουργώντας θέματα 

ασφάλειας στους διερχόμενους οδηγούς. 
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- Να συντηρηθούν και να αποκατασταθούν οι φθορές στις παράπλευρες  φυτεύσεις πρασίνου 

που υπάρχουν και να  γίνει η επισκευή του συστήματος ποτισμού.  

- Τέλος αναμένουμε την χρηματοδότηση  μελέτης για  την κατασκευή των παράπλευρων οδών 

για τις οποίες έχουν συντελεσθεί οι σχετικές απαλλοτριώσεις και προβλέπονται στην μελέτη 

εφαρμογής. 

Καταλήγοντας πρέπει να σημειώσω για μια ακόμη φορά την σπουδαιότητα της οδού αυτής που πλέον θα 

εξυπηρετεί την σύνδεση του νέου αεροδρομίου στο Καστέλλι με την Ιεράπετρα καθώς η επαρχιακή οδός 

Αρκαλοχώρι Βιάννος Ιεράπετρα δέχεται καθημερινά σημαντικό αριθμό επισκεπτών ως ο μοναδικός κύριος 

οδικός άξονας των περιοχών αυτών, ενώ όλα τα φορτηγά μεταφέρουν από την συγκεκριμένη οδό όλα τα 

παραγόμενα αγροτικά προϊόντα των Δήμων Βιάννου και Ιεράπετρας .  

Αναμένουμε για άλλη μια φορά  τις άμεσες παρεμβάσεις σε αυτά που σας αναφέραμε  και να 

ανταποκριθείτε προκειμένου να αποφύγουμε καταστάσεις ατυχημάτων ή άλλων δυσμενών προβλημάτων 

. 

Είμαστε στη διάθεσή σας για κάθε διευκρίνιση.  

  

 

                                                                                Με εκτίμηση 

                                                                                            Ο Δήμαρχος Βιάννου  

                                                                                                                                                                                                                  

                                                        Παύλος Μπαριτάκης  

 

 




